


 اميينالمح من مجموعة يضم قانونية استشارات و محاماة مكتب

 وخلال عام 25 من لأكثر قانونية خبرة القانونيين المستشاريين و

 لينا،لموك القانونية الحماية ووفرنا بجد عملنا المسيرة هذه

 ، أيديكم، بين لكم الآن نقدمها المستوى عالية خبرات واكتسبنا

 الدعم أنواع مختلف يقدم الخدمات متكامل مكتب مكتبنا يعد

 اتالخدم كافة وتقديم التقاضي جوانب جميع في القانوني

 نسعى ، ءالعملا احتياجات كافة تلبية إلى تهدف التي القانونية

 واحد كتبنام باعتبار لعملائنا نقدمه ما كل في التميز نحو جاهدين

. حدةالمت العربية الإمارات دولة في الرائدة المحاماة مكاتب من

 لمحامينا من عاليا تأهيلا ومؤهلا متخصصا فريقا مكبتنا يضم 

. والمعاونين القانونيين والمستشارين

  نحن من

www.golegaluae.com

We are a law firm and legal consultancy comprising a

group of experienced lawyers and legal advisors with

over 25 years of legal expertise. During this period, we

have worked diligently to provide legal protection to our

principals and have gained high-level experiences that

we now offer to you. Our office is a comprehensive

service provider offering various types of legal support

in all aspects of litigation, providing all legal services,

aiming to meet all client needs. We strive for excellence

in everything we offer to our clients, considering our

office as one of the leading law firms in the United Arab

Emirates.

Our team consists of specialized and highly qualified

lawyers, legal advisors, and assistants.

About Us



To consistently maintain our office as one of the leading
and distinguished law firms in the practice of legal
profession in the United Arab Emirates. We aim to provide
legal services according to the highest standards in
defending the rights and interests of our clients before all
courts in the UAE, in all their types and degrees.

يـزة فـي لـى أن يكـون مكتبنـا مـن المكاتـب الرائـدة والمتمدوما عأن نحافظ 
خـدمات مزاولة مهنة المحامـاة بدولـة الإمـارات العربيـة المتحـدة ، وتقـديم ال

ئنـــاالمعـــايير للـــدفاع عـــن حقـــوق ومصـــالح عملاوفقـــا لأفضـــل  القانونيـــة
لــــــدى وأمــــــام كافــــــة المحــــــاكم بدولــــــة الإمــــــارات العربيــــــة المتحــــــدة

.بمختلف أنواعها ودرجاتها

رؤيتنا
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OUR VISION

Provide legal services in a manner that ensures the recovery
of rights, safeguards the rights of our clients, and assists
them by providing the necessary legal consultations to
secure their rights.

 قحقو وصون الحقوق استرداد يضمن بشكل قانونية خدمات قديمت 
 للازمةا القانونية بالإستشارات تزويدهم خلال من مساعدتهم و عملائنا

.حقوقهم على التحصل تضمن التي

OUR MISSIONارسالتن

Our policy is to continuously work on development and 
stay updated with legal amendments in various fields. This 
ensures that we provide honest consultations and secure the 
interests of our clients while maintaining absolute 
confidentiality. We are committed to upholding the ethics 
of the legal profession, including confidentiality, integrity, 
transparency, and exerting maximum effort to ensure our 
clients obtain all their rights.

 في ونيةالقان التعديلات ومتابعة التطور على والمستمر الدائم العمل
 مع كلينالمو الصادقة الإستشارات وإعطاء تأمين بغية ، المجالات مختلف
 ملتزمين ، موكلينا ومصالح سرية على المطلقة المحافظة على التأكيد

 فافيةوش وأمانة سرية من المحاماة مهنة بأخلاقيات به نقوم ما كل في
.حقوقهم كافة على عملائنا حصول لضمان الجهود أقصى وبذل

OUR POLICYاسياستن
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•  Commercial Cases
Commercial activity in the UAE is of a distinctive and fundamental nature to the country's economy. Legal
services in the commercial field are considered one of the most important areas that our institution
specializes in. This includes representing companies and individuals by providing legal consultations
regarding their various activities, as well as establishing different types of companies. Our institution
comprises experts who specialize in the registration and licensing procedures of institutions and
companies, as well as drafting their founding contracts and subsequent amendments with local and
federal authorities, such as the Economic Department, Chambers of Commerce, and Chambers of
Commerce and Industry in all emirates of the country. We provide commercial legal services for banks,
real estate companies, insurance companies, retail companies, and collection companies.

• Company-related issues and disputes
Lawsuits related to companies are essential for resolving the disputes that companies typically face these
days. Our specialized lawyers and consultants can assist you in all types of internal, external, local, and
international corporate cases. If you are a foreign investor looking to establish a company in the country,

we, at Law Firm Advocates & Legal Consultants, protect the interests of our clients in various contentious
issues that may arise within the company ,We handle all of this with utmost care and efficiency, starting
from small local cases to complex international matters. Just appoint our firm and save time and effort to
focus on your core business activities. For these reasons, we are given priority.

Common Problem Resolution
Contract breaches are one of the most common issues faced, along with many other cases involving
shareholder disputes, contract disputes, post-merger disputes, and many more. We have defended many of
these cases and helped our clients achieve favorable outcomes.
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التجارية القضايا
 القانونية الخدمات بروتعت الدولة، لإقتصاد وأساسية خاصة طبيعة ذا المتحدة العربية الإمارات دولة في التجاري النشاط يعد
 بد والأفراد الشركات تمثيل خلال من وذلك مؤسستنا بها تقوم التي المجالات أهم من التجاري المجال في

ً
 تقديم من ءا

 خبراء المؤسسة ضمت .أنواعها بمختلف الشركات تأسيس إلى لها التابعة المتعددة النشاطات بشأن القانونية الإستشارات
 لدى عديلهات وملاحق بها الخاصة التأسيس عقود وصياغة والشركات المؤسسات وإشهار تسجيل إجراءات في مختصين

 نحن الدولة اراتإم بجميع والصناعة التجارة وغرف التجارة وغرف والتجارة الإقتصادية كالدائرة والاتحادية . المحلية الدوائر
التحصيل شركات بالتجزئة البيع شركات التأمين شركات العقارية الشركات البنوك :لـ التجارية القانونية الخدمات نقدم

بالشركات المتعلقة والمنازعات القضايا•
عَد

ُ
  التي المنازعات لإبعاد ضروريا أمرًا بالشركات المتعلقة الدعاوى ت

ً
 مكنفي .الأيام هذه الشركات تواجهها ما عادة

 أو الداخلية، لشركاتا قضايا جميع في مساعدتك القضايا من النوع هذا في لدينا المتخصصين والمستشارين للمحاميين
الدولة في شركة تأسيس إلى تتطلع أجنبيا مستثمرًا كنت إذا .الدولية أو المحلية، أو الخارجية،

Law في نحن firm advocates & legal consultantsديدع في عملائنا مصالح نحمي القانونية الاستشارات و للمحاماة 
 ابتداءً  لفائقتين،ا والكفاءة بالعناية ذلك كل مع تعاملنا فقد .الشركة في تنشأ قد والتي للنزاعات المثيرة القضايا من

  الصغيرة، المحلية بالقضايا
ً

 المبذول، والجهد قتالو ووفر مكتبنا بتوكيل قم فقط .المعقدة الدولية المسائل إلى وصولا
الأولوية تمنحنا الأسباب فلهذه .الأساسية التجارية أنشطتك في لاستغلاله

الشائعة المشكلات حل

 المساهمين، تنزاعا تشمل التي القضايا من العديد من غيرها إلى بالإضافة المواجَهة المشكلات أكثر أحد العقد خرق يُعَد
 هذه من عديدال عن دافعنا وقد .الكثير وغيرها الشركات، اندماج بعد ما ونزاعات المبرمة، بالاتفاقيات المتعلقة والنزاعات

.لصالحهم النتائج تحقيق خلال من عملاءنا وساعدنا القضايا،
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• Financial and Banking Disputes
The sudden surge in banking and financial activities over the past few years has brought about significant
scientific and practical changes.
The United Arab Emirates has also been affected by these changes due to its status as a commercial hub.
Companies are keen on benefiting from the best financial services that ensure growth and improved
efficiency. However, individuals should not ignore the legal risks associated with these matters. Banks
and companies may need to continuously address such issues. Therefore, it is important to have a legal
team that can support you and keep you away from the legal troubles associated with them.
At Law firm advocates & legal consultants, we can assist our clients in the following areas:
- Lender's liabilities
- Guarantor-related issues
- Mortgage disputes
- Regulatory investigations
- Fraudulent activities
Our team consists of highly experienced professionals in the field of banking and financial services,
including former investment company lawyers with extensive knowledge and experience. Our litigators
can assist you with cases related to capital markets, including common issues such as contract violations,
securities issuances, investment matters, and more.

 Debt Collection
We save time and effort for companies by representing them in debt collection through legal settlement
methods and through judicial execution, ensuring continuous financial prosperity. We distinguish
ourselves through commitment and responsibility in dealing with clients, maintaining continuous
communication and achieving payment results.
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المنازعات المالية والمصرفية

 حققت الطفرة المفاجئة في الأنشطة البنكية والمالية على مدى السنوات القليلة الماضية تغييرًا ع
ً
لميا وعمليا

الماليـة التـي  وتنشـغل الشـركات بالاسـتفادة مـن أفضـل الخـدمات. كما تأثرت دولة الإمارات بها نظرًا لكونهـا المركـز التجـاري
فقـد . مرتبطة بهـاوعلى الرغم من ذلك، فلا يمكن ولا ينبغي للفرد تجاهُل المخاطر القانونية ال. تضمن نموًا وكفاءة أفضل

يـدعمك فريـق  يتعين على كل من البنوك والشركات المعالجة المسـتمرة لمثـل هـذه المسـائل، وبنـاءً عليـه فمـن المهـم أن
:لقضايا التاليةعملائنا في امساعدة عليه يمكننا وبناءً  بذلكقانوني، ويبعد عنك تلك المتاعب القانونية المرتبطة 

مسؤوليات المقرِضين•

القضايا المتعلقة بصفات الضامنين•

المنازعات الرهنية•

التحقيقات التنظيمية•

الأنشطة الاحتيالية•

عرفـة والخبـرة الكبيـرتين يضم فريقنا نخبة من المتمرسين في مجال الخدمات البنكية والمالية، والوكلاء السابقين أصحاب الم
قـة بالأسـواق الـرأس فـيمكن لمتخصصـي الـدعاوى لـدينا مسـاعدتك فـي القضـايا المتعل. بالعمل لدى الشركات الاسـتثمارية

.كوتشمل المشكلات الشائعة انتهاك العقد، وإصدار الأوراق المالية، وقضايا الاستثمار، وما إلى ذل. المالية

              تحصيل الديون
ــة ومــن خــلا ـــ طــرق التســوية القانوني ـــوم بتــوفير الوقــت والجهـــد نيابــة عــن الشـركـــات فــي تحصــيل الأمــوال ب ــذ نقـ ل التنفي

ـــا يحقــق اســتمرار القضــائي بمــا يحقــق الــوفرة الماليــة المســتمرة، نتميــز بــالإلتزام والمســؤولية فــي التعامــل مــع العمــــلاء ب مـ
.التواصل وتحقيق نتيجة السداد
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• REAL STATES AND RENTAL CASES DISPUTES
Getting a reliable real estate lawyer is not an easy task. You need to look for someone who has the
required skill and experience in this field. At Law firm advocates & legal consultants, we have
experienced lawyers and consultants who specialize in handling various types of real estate disputes.
They will discuss your problem in detail and take necessary steps accordingly. Here's why you should
choose our service: We understand both federal and local UAE real estate laws, which help us in litigation
processes for real estate disputes to achieve the best results. Contacting us will save you time and allow
you to focus more on your core business activities. We understand that cases involving civil law, real
estate laws, and public policy can be confusing and ambiguous, and we know how to handle them. We
have dealt with many matters, including disputes related to acquisition, enforcement procedures,
violations, transactions, bankruptcy, and more, on behalf of developers, sellers, buyers, lenders, financial
institutions, investors, and others. You can contact us anytime for legal advice or any other assistance
regarding this matter. By entrusting us, you will save both time and money. We prioritize efficiency over
profit and strive to maintain the satisfaction of our clients with our services.

 Drafting contracts, agreements and documents
Our office specializes in drafting contracts related to the institution of individual enterprises or national
and mixed companies in all their forms. We also draft various contracts, including sales, lease, mortgage,
insurance and donation contracts or bequest. Additionally, we work on drafting all commitments,
correspondences, and any other legal documents in which the client is a party. We also review and revise
documents that have been drafted by others, alerting or notifying the client to any terms that may be
detrimental to their interests and are indirectly included in the contract, only evident through accurate
legal examination.
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القضايا والمنازعات العقارية والايجارية

تـع بالمهـارة فعليـك أن تبحـث عـن شـخص يتم. إن الحصول على محـامِ متخصـص بالعقـارات موثـوق لـيس بالمهمـة السـهلة
للمحامـاة و   Law firm advocates & legal consultantsونحـن يتـوفر لـدينا فـي . والخبـرة المطلوبـة فـي هـذا المجـال

ــات المنازعــات العقا ــة محــامين ومستشــارين متمرســين فــي هــذا العمــل ومعالجــة متطلب ــف الاستشــارات القانوني ــة بمختل ري
.وسيناقشون مشكلتك بالتفصيل ويتخذون الخطوات اللازمة بناءً عليها. أنواعها

ين المحلية الإماراتيـة نحن نفهم القوانين العقارية سواء الاتحادية والقوان: وإليك السبب الذي يدفعك لاختيار خدمتنا 
بنـا الوقـت وسـيكون  سـوف يـوفر اتصـالك. التي تساعدنا في عملية التقاضي في النزاعـات العقاريـة لتحقيـق أفضـل النتـائج

ون المــدني أو ونحــن نــدرك الحــالات التــي ربمــا يشــكل فيهــا القــان. بمقــدورك التركيــز أكثــر علــى الأنشــطة الأساســية لعملــك
عاملنـا مـع الكثيـر لقـد ت. القوانين العقارية والسياسة العامة معًا حالة من الغموض والالتباس ونعلم كيفيـة التعامـل معهـا

ا إلــى ذلــك مـن الأمــور ومــن بينهــا النزاعــات المتعلقــة بالاســتحواذ وإجــراءات التنفيــذ والمخالفــات والمعــاملات والإفــلاس ومــ
يمكنك الاتصال بنا في . بالوكالة عن المطورين والبائعين والمشترين والمقرضين والمؤسسات المالية والمستثمرين وغيرهم

ر الوقت والمـال وبتوكيلنا ستقوم بتوفي. أي وقت للحصول على المشورة القانونية أو أي مساعدة أخرى تخص هذا الشأن
.ونحن نفضل الكفاءة على الربح ونسعى جاهدين للحفاظ على رضاء موكلينا عن خدماتنا. لذلك

صياغة العقود والإتفاقيات والمحررات
ة والمختلطـة بجميـع يقوم مكتبنا بالعمل على صياغة العقـود المتعلقـة بتأسـيس المؤسسـات الفرديـة أو الشـركات الوطنيـ

 ذلك نعمـلأنواعها، وكذلك صياغة جميع العقـود بمـا فيهـا البيـوع ، الإيجـار ، الـرهن ، التـأمين ، عقـود الهبـات أو الوصـايا، وكـ
ة وتنقــيح يهــا ، وكــذلك مراجعــف جميــع التعهــدات والمراســلات وأيــة وثــائق قانونيــة أخــرى يكــون العميــل طرفــاة علــى صــياغ

ن العقـد قـد تضـمنها الوثائق التـي تمـت صـياغتها مـن الغيـر ، وتنبيـه العميـل إلـى الشـروط التـي تضـر بمصـلحته والتـي يكـو
.بطريقة غير مباشرة لا تظهر إلا بالفحص القانوني الدقيق
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• Arbitration and Enforcement

Arbitration is considered one of the most effective alternative solutions for resolving disputes between
parties without resorting to the court

Furthermore, it provides a great deal of convenience and flexibility that leads to an increased demand for
the appointment of a specialized lawyer for arbitration cases in the UAE. If you want to achieve immediate
settlement through arbitration proceedings, saving time and money, we can assist you with our best
arbitration lawyers and consultants. Their assistance to you will not only be limited to resolving the case
in a short period but also they will help you with immediate enforcement if necessary.

At Law firm advocates & legal consultants, our goal is to help our clients meet all their legal support needs
while maintaining efficiency in terms of time and cost. We can handle all types of arbitration and enforce
arbitration awards if necessary. We are also familiar with international arbitration institutions that
conduct hearings in both Arabic and English languages. The list includes:

- United Nations Commission on International Trade Law (UNCITRAL)

- Dubai International Arbitration Centre (DIAC)

- International Chamber of Commerce (ICC)

- International Centre for Settlement of Investment Disputes (ICSID)

- Abu Dhabi Conciliation and Commercial Arbitration Centre (ADCCAC)

- London Court of International Arbitration (LCIA)
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والتنفيذ التحكيم
.المحكمة إلى ةالإحال بدون الطرفين بين الناشئة المنازعات لتسوية فعالية البديلة الحلول أكثر أحد التحكيم يُعَد

 في التحكيم قضاياب متخصص محامي توكيل على الطلب زيادة إلى تؤدي التي والمرونة الراحة من كبيرًا قدرًا يتيح أنه كما
 فيمكننا ،والمال الوقت وتوفير التحكيم، إجراءات خلال من فورية تسوية على الحصول تريد كنت فإذا .الإمارات دولة

 زمنية فترة في ةالقضي حل على لك مساعدتهم تقتصر لن حيث لدينا، الأفضل التحكيم ومستشاري بمحامي مساعدتك
  التنفيذ على سيساعدونك بل قصيرة،

ً
.الأمر لزم إذا فورا

Law في نهدف firm advocates & legal consultants في عملائنا مساعدة في القانونية الاستشارات و للمحاماة 
 التعامل فيمكننا .يةالاقتصاد والتكلفة الوقت استهلاك كفاءة على الحفاظ مع القانوني الدعم من احتياجاتهم جميع تلبية

 التي الدولية كيمالتح بمؤسسات علم على أننا كما .الأمر لزم إذا الصادرة التحكيم قرارات وتنفيذ التحكيم أنواع جميع مع
جري

ُ
:يلي ما القائمة وتضم .والإنجليزية العربية باللغتين استماع جلسات ت

الدولي التجاري للقانون المتحدة الأمم لجنة

الدولي للتحكيم دبي مركز

الدولية التجارة غرفة

الاستثمار منازعات لتسوية الدولي المركز

التجاري والتحكيم للتوفيق ظبي أبو مركز

الدولي للتحكيم لندن محكمة
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• Administrative issues and governmental disputes

Taking a stance against regulatory bodies is a courageous act that requires a lot of preparation and
readiness.
And with just one mistake, you can lose the battle! But there's no need to worry because we will support
you to salvage the situation. We defend those who defend their rights, even if the matter is related to the
UAE government and administrative authorities. We also provide our services to anyone facing
administrative disputes and governmental conflicts who has been unable to obtain the required legal
support, facilitate the procedures taken, and improve their efficiency in terms of time. Contact us to
entrust us with your case.

Our legal advisors will listen to you carefully and try to envision the entire scenario. They will then be
able to understand the situation and determine the next course of action.

We appoint an experienced administrative lawyer after discussing your issues to consider the matter and
understand the involved legal aspects and risks.

We conduct legal, political, and social research in all relevant fields that help us achieve the best
outcomes. Exercising diligence, patience, and perseverance for individual rights without affecting the
relationship with other parties and authorities is the most challenging part for us. There's no need to be
stressed as we are a team of skilled and experienced attorneys who know how to handle such cases with
utmost diplomacy while adhering to legal and ethical aspects. We also save you from unjust customs fees
and final losses it’s not only about achieving the best results but also acknowledging the fact that you
have many other tasks to accomplish, and time is often running out for you. Our procedures are highly
efficient in terms of time consumption, where our clients bear economic costs for our services in the end.
We are ready to serve our clients by providing the best legal support.



www.golegaluae.com

الحكومية والنزاعات الإدارية والمنازعات القضايا
ا التنظيمية الهيئات ضد موقف اتخاذ يُعَد

ً
.الاستعداد من والكثير الكثير ويتطلب شجاعًا، تصرف

ن فندافع.الموقف لإنقاذ فسندعمك للقلق، داعي لا ولكن !المعركة تخسر واحد، خطأ ارتكاب وبمجرد  عن عونيداف عمَّ
 يواجهون مَن يعلجم خدماتنا نتيح كما .الإماراتية الإدارية والسلطات بالحكومة متعلقة المسألة كانت وإن حتى حقوقهم،
 الإجراءات وتسهيل المطلوب، القانوني الدعم على الحصول من يتمكنوا ولم الحكومية، والنزاعات الإدارية المنازعات
.لتوكلنا بنا فاتصل الوقت، حيث من فعاليتها وتحسين المتخذة،

م من ذلك دبع وسيتمكنون .بأكمله السيناريو تصور ويحاولون بعناية، القانونيون مستشارونا إليك سيصغي  الوضع، تفهُّ
.المتخذ التالي الإجراء وتحديد

ن ا محاميًا نعيِّ .ضمنةالمت القانونية والمخاطر الجوانب وفهم الأمر، في للنظر مشاكلك مناقشة بعد خبرة ذو إداريُّ

جري
ُ
 .النتائج أفضل قتحقي على تساعدنا التي الصلة ذات المجالات جميع في والاجتماعي والسياسي، القانوني، البحث ن

 الأخرى سلطاتوال بالأطراف تجمعه التي العلاقة على التأثير بدون الفرد حقوق أجل من والمثابرة والصبر الاجتهاد يمثل
 مع التعامل يفيةك يعرفون الذين الخبرة وذوي المهرة الوكلاء يضم فريق فإننا للتوتر، داعي ولا .لدينا تحديًا الأكثر الجزء
 الرسوم يكعل نوفر كما .والأخلاقية القانونية بالجوانب الالتزام مع الدبلوماسية من قدر بأقصى القضايا هذه مثل

 بل النتائج، أفضل حقيقت على المتطلبات هذه جميع لتلبية بنا الاتصال يقتصر لا .النهائية والخسائر المبررة غير الجمركية
 بالفعالية خذةالمت إجراءاتنا فتتسم .منك الوقت ينفد ما وعادة لإنجازها، الأخرى المهام من الكثير لديك أنك حقيقة نعي

 وإننا .طافالم نهاية في خدماتنا مقابل اقتصادية تكاليف عملاؤنا يتحمل حيث الوقت، استهلاك حيث من الهائلة
.الأفضل القانوني الدعم بتقديم عملائنا لخدمة مستعدون
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 Criminal Cases
Our institution offers comprehensive legal services through defence and advocacy before the competent
authorities, including police stations, public prosecution offices, and criminal courts. We represent both
defendants and claimants in civil rights cases by providing necessary services before police stations and
public prosecution offices until the completion of case proceedings and achieving the best possible
results. The office handles various types and stages of criminal defence cases, including the Court of First
Instance, the Court of Appeal, the Court of Cassation in Dubai, and the Federal Supreme Court in Abu
Dhabi. Additionally, the office handles all necessary requests before investigative authorities, including
police stations and public prosecution offices.

• Compensation Cases
Compensation cases, insurance disputes, and reinsurance are all part of the insurance industry, which
deals with a wide range of issues. Whether in the UAE or any other part of the world, dealing with
numerous insurance and reinsurance claims and disputes is an ongoing process. Here, we provide services
related to insurance and reinsurance disputes. You can benefit from the expertise of specialized insurance
lawyers and advisors in settling all your claims and coverage disputes using the best possible litigation
strategies. At Law firm advocates & legal consultants, we have a team of experienced insurance litigation
lawyers who have worked in law firms and dealt with insurance-related matters. We carefully listen to
them to understand the issues they face and develop a plan accordingly. We support parties in various
insurance-related matters, including insurance coverage disputes, property insurance claims, and financial
liability for insurance companies, as well as matters related to responsibility, contract breaches, fraud, and
more. We can litigate in claims related to contractual compensation and other damages resulting from the
violation of insurance documents, in accordance with the UAE Insurance Authority and civil law.
Our specialized insurance and reinsurance lawyers have extensive experience in various sectors such as
construction, trade, banking, real estate, and more. These diverse experiences enable them to understand
the current and potential complexities that may arise in insurance disputes.
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الجنائية القضايا
 الشرطة مراكز يف المتمثلة المختصة السلطات أمام والمرافعة الدفاع خلال من القانونية الخدمات كافة مؤسستنا تقدم

 تقديم خلال نم سواء حد على المدني بالحق المدعين أو المتهمين تمثيل خلال من وذلك الجنائية والمحاكـم والنيابات
 الممكنة، نتائجال أفضل إلى والوصول القضايا في النظر من الانتهاء وحتى والنيابات الشرطة مراكز أمام اللازمة الخدمات
 المحكمة لتشم والتي ودرجاتها مراحلها وبجميع أنواعها بمختلف الجرائم عن الدفاع قضايا متابعة المكتب ويتولى

 المكتب يتولى كما بيأبوظ إمارة في العليا الإتحادية والمحكمة دبي بإمارة التمييز ومحكمة الإستئناف ومحكمة الإبتدائية
.والنيابات الشرطة مراكز شاملة التحقيق سلطات أمام اللازمة الطلبات كافة تقديم

التعويض حالات .
أمين ومُنازعات التعويضات قضايا

َ
أمين وإعادة الت

َ
 المشكلات من قدر أقصى مع تتعامل التي هي التأمين صناعة تعد الت

 تأمينال وإعادة التأمين ومنازعات مطالبات من العديد مع التعامل وعليها، .العالم من آخر جزء أي أو الدولة في سواء
.التأمين وإعادة التأمين بمنازعات المتعلقة لك الخدمات لكم نقدم وهنا .مستمرة بصفة

Law في لدينا firm advocates & legal consultants نمحامي من مؤلف عمل فريق القانونية الاستشارات و للمحاماة 
ا يمكنك .تأمينبال المتعلقة المسائل مع والتعامل المحاماة مكاتب لدى العمل في الكبيرة الخبرة ذوي التأمين قضايا

ً
 أيض

 .التأمين عادةبإ المتعلقة النزاعات كافة مع التعامل بوسعهم الذين التأمين بإعادة المتخصصة خدماتنا على الحصول
 بعناية يهمإل ننصت ونحن .لدينا الحلول أفضل تقديم خلال من الخدمات عن عملائنا رضاء على الحفاظ فقط ونبتغي

 بالتأمين ةالمتعلق الأمور كافة في الأطراف وندعم .لمشكلاتهم تبعًا الخطة ونضع يواجهونها التي المشكلات لفهم
 والأمور التأمين لشركات المالية والملاءة الممتلكات على التأمين ومطالبات التأمينية التغطية نزاعات تشمل والتي

 التعاقدية التعويضاتب المتعلقة المطالبات في الترافع ويمكننا .وغيرها والاحتيال بالعقود والإخلال بالمسؤولية المتعلقة
ا التأمين وثائق خرق عن الناجمة الأخرى والتعويضات

ً
.المدني والقانون الإماراتية التأمين لهيئة وفق

 والتجارة البناء قطاع تشمل شتى مجالات في واسعة بخبرة التأمين وإعادة التأمين قضايا في المختصين محامينا ويتمتع
 أن الممكن من يالت المحتملة أو الحالية التعقيدات فهم من المتنوعة الخبرات هذه وتمكنهم .والكثير والعقارات والبنوك

  تنشأ
ً

.التأمين لنزاعات بالنسبة مستقبلا
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 Labor Cases
Our office provides legal consultancy to both company owners and workers in order to achieve the best
results regarding labor issues and claims. Given the increasing number of such claims in light of the
current economic development in the country, we strive to find the most suitable solutions in
collaboration with workers and employers. We represent them before all labor dispute departments and
relevant courts. Our office is distinguished by a team of experienced professionals who specialize in
drafting work regulations within the institution and establishing a list of penalties.

• Personal status Cases
Every family faces a number of simple or complex problems that pose a challenge for them to confront and
resolve. When any family encounters a problem, all of its members will be affected by it, especially those
living in the same household. The impact of these issues can be on individuals' mental well-being or may
lead to physical problems. In the current era of pressures we live in, the need to live within a healthy and
cohesive family is urgent. The family is the most important factor in a person's life, and any harm to
family relationships is an extremely sensitive matter that requires a reasonable and precise intervention
from a lawyer to find reasonable solutions. We offer you the right lawyers who have many years of
collective experience in resolving various types of family issues. Such cases are handled intelligently
without hurting their feelings and ensuring that their current and future lives are not negatively affected.
We have extensive experience in providing advice to international families with connections to various
countries.
The most common topics observed by our lawyers and consultants, which may give rise to these disputes,
include:

- Divorce or separation
- Child custody
- Alimony:
- Inheritance and estates:
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العمالية القضايا  
 يتعلق فيما جالنتائ أفضل إلى للوصول سواء حد على والعمال الشركات لأصحاب القانونية الإستشارات مكتبنا يقدم

 تشهدها التي ديةالإقتصا النهضة ظل في المطالبات هذه لمثل المتزايد للإرتفاع ونظرا ، العمالية والمطالبات بالقضايا
 لمنازعاتا دوائر كافة أمام وتمثيلهم  العمل وأصحاب العمال مع الحلول أنسب لايجاد نسعى الراهن الوقت في الدولة

 تنظيم لوائح ياغةص في خاصة خبرة ذا العمل فريق في نخبة يضم بأنه مكتبنا يمتاز ولذلك المختصة، والمحاكم العمالية
.بالجزاءات لائحة ووضع  المنشأة داخل العمل

الشخصية الأحوال قضايا
دة أو البسيطة المشاكل من لعددٍ  أسرة كلّ  تتعرض

ّ
ل ممّا المعق

ّ
ها، المشاكل هذه لمواجهة لها تحدٍّ  يُشك

ّ
ض عندف وحل  تعرُّ

  بها سيتأثرون أفرادها جميع فإنّ  ما لمشكلة أسرة أي
ً
 في تأثيرها ونيك فقد المنزل، نفس في يعيشون الذين وخصوصا

 الوقت في شهانعي التي الضغوطات ظل في و الجسمية المشاكل بعض بحدوث التسبّب في أو للأفراد النفسية الحالة
 ضرر وأي ،الإنسان حياة في عامل أهم هي فالأسرة ومتماسكة صحيّة أسرة ضمن للعيش مُلحّة الحاجة أصبحت الحالي،

 .معقولة حلول لإيجاد محامي جانب من ودقيقا معقولا تدخلا تتطلب للغاية حساسة مسألة هو الأسرية بالعلاقات يلحق
 من تلفةمخ أنواع حل في المشتركة الخبرة من عديدة سنوات لديهم الذين المناسبين المحامين مع لك نقدم نحن

 لا مستقبليةوال الحالية حياتهم وضمان مشاعرهم إيذاء دون بذكاء الحالات هذه مثل مع التعامل يتم .العائلية القضايا
.المختلفة البلدان من دبعد صلات لها التي الدولية للأسر المشورة لتقديم كبيرة خبرة لدينا .سيء بشكل تتأثر أن ينبغي

يلي ما اتالنزاع هذه عنها تنشأ ربما والتي ومستشارونا محامونا لاحظها التي شيوعًا الأكثر الموضوعات وتشمل:

الخلع ( الانفصال أو الطلاق (

الأطفال حضانة

النفقة

والمواريث التركات قضايا
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 Maritime issues and disputes
Maritime activities are growing day by day in the United Arab Emirates, and they often bring along
disputes.
The best way to resolve these disputes is to seek assistance from a mediator or a similar institution instead
of taking the case to court. People are now looking for alternative options that consume less time and can
settle matters quickly. If you are looking for the best lawyer who can help you in these matters, you are in
the right place. Law Firm Advocates & Legal Consultants is accustomed to assisting its clients by
providing alternative methods for settling maritime disputes. Just contact us!
Regional disputes do not adhere to any logic. Despite clearly demarcated borders, they can arise at any
time. This requires a competent legal team to handle and resolve the problem.
Appoint us and obtain the settlement of maritime disputes, whether through amicable means or through
various legal methods, such as resorting to litigation or arbitration if applicable.

 Legal Consultancy
Our team at our firm possesses extensive accumulated experience in all branches of law, enabling us to 
provide legal advice and consultations to all clients, leading to the best results in resolving their various 
issues. We provide you with the best legal services and sound legal opinions to achieve accurate outcomes. 
We offer you the best legal services.

 

 Legal Translation
We provide certified legal translation services for official, governmental, and judicial authorities. Our
translators ensure high-quality and professional performance in translating documents from the source
language to the translated document.
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البحرية والمنازعات القضايا•
.منازعات معها تجلب وقد يوم بعد يومًا المتحدة العربية الإمارات دولة في البحرية الأنشطة تنمو

  مماثلة مؤسسة أو وسيط من مساعدة على الحصول هي المنازعات هذه لحل وسيلة أفضل إن
ً
 دعوىال إحالة من بدلا

ا أقل بديلة خيارات عن الآن الأشخاص ويبحث .المحكمة إلى
ً
 تبحث كنت إنو .بسرعة الأمور حسم ويمكنها للوقت استهلاك

  مساعدة علي مكتبنا اعتاد لقد .الصحيح المكان في فأنت الأمور، هذه في مساعدتك يمكنه والذي محامِ  أفضل عن
 !بنا اتصل فقط البحرية المنازعات لتسوية بديلة طرق توفير خلال من وعملائه موكليه

 وهذا .وقت أي في تحدث قد لكنها بوضوح، الحدود ترسيم من الرغم وعلى .منطق بأي تعترف لا الإقليمية النزاعات إن
.وحلها المشكلة مع للتعامل كفء قانوني فريق إلى يحتاج

 اللجوء خلال من وذلك المختلفة القانونية بالطرق أو الودية بالطرق سواء البحرية النزاعات تسوية على واحصل بتوكيلنا قم
.مجال له كان إن التحكيم طريق أو القضاء الي

الإستشارات القانونية

ــتهم لتقــدي ــع فــروع القــانون أهل ــة متراكمــة فــي جمي ــرات طويل ــا بامتلاكــه خب ــدى مكتبن ــق العمــل ل ــاز فري و م المشــورة يمت
دهم بـالرأي القـانوني ـفضل النتائج في سـبيل حـل مشـاكلهم المختلفـة وتزويـلأ العملاء وصولا فةالقانونية لكا الإستشارات

السليم للوصول إلى نتائج صحيحة، فنحن نقدم لكم أفضل الخدمات القانونية

                                                الترجمة القانونية
ترجمـون بصـياغة نقدم خدمة الترجمة القانونية المعتمدة أمــام الجهات الرسمية والحكوميـة والمحـاكم القضـائية، يقـوم الم

.المستندات من اللغة الأصلية للوثيقة المترجمة بجودة عالية وأداء احترافي
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